

4 Days 3 Nights



Encounter Bangkok & Pattaya

(Bangkok – 2nts & Pattaya 1 Night)

(Tour Code: WBP641) Private Tour GV4

Highlight : *Private Arrangement *No Hidden Cost * No Spying Stop



Day 01 Bangkok Meet arrival transfer to Tour. * Icon Siam * China Town * Jobb Fairs Market - guest dinner on own	第一天 曼谷 接机后开始微笑之国的行程 暹羅天地購物中心 唐人街 Jobb Fairs 夜市-客人自费享用晚餐
Day 2 Bangkok – Pattaya (Breakfast/Lunch) * Swiss Sheep Farm * Great Sweet Destination * Terminal 21 Shopping	第二天曼谷 - 芭堤雅 (早餐/午餐) 瑞士羊场 芭堤雅夢幻甜 Terminal 21 商场
Day3 Pattaya - Bangkok (Breakfast/Dinner) * Khao Chi Chan – Laser Buddha * Pattaya Floating Market (Excluded Boat Ride) * Transfer back to Bangkok * Four Face Buddha * Big C Shopping	第三天 芭堤雅-曼谷 (早餐/晚餐) 七珍佛山“激光佛” 芭堤雅水上市场 (客人可自费乘船) 回程曼谷 四面佛 Big C 商场
Day 4 Bangkok (Breakfast) *Free until time transfer out for flight. FIT service by driver GIT service by driver & Guide	第四天 (早餐) *自由活动至送往机场 散客司机服务 团体导游&司机服务
<u>Proposed Optional</u> Bangkok Chaophaya River Cruise Princess 2hrs THB1400/pax (Pre-book Special RM155) Pattaya Cabaret Show THB900/pax	

What's included? • Meal as per itinerary • Accommodation as per itinerary • Entrance of sightseeing as per itinerary • Transportation Service with driver. • Tour Guide service during sightseeing	What's Excluded? • Air Ticket • Travel Insurance • Own expenses
---	--

Remarks:

**We reserved right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.*

**The images shown in tour itinerary are only for indicative.*

**The English version of itinerary shall prevail.*

** The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator*

